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Dokumentet omhandler aktiviteter i 2023  

 

1. Økonomi 

• 2022 overskud          kr. 24.689,25 

• 2023 overskud          kr. 19.534,59 

• 2024 Budgetteret   kr.  -3.125,00 

• 31-12-2022 Egenkapital    kr. 60.236,23 

  

2. Medlemmer 

• Parceller(sommerhuse)  37/2023, 56/2024  

• Grundejerforeninger/vejlaug 9/2023,  8/2024 

• Storparceller(landbrug) 4/2023,  3/2024 

• Der har været en forøgelse af sommerhuse i 2024 og forventer stadig 

nogle stykker yderligere efter der er sendt rykkere ud. Ved manglende 

betaling to på hinanden følgende år registreres tidligere medlemmer 

som udmeldt af vanløbslaget og modtager ikke opkrævning følgende 

år. 

•  

3. Årets aktiviteter 

• Bestyrelsesmøde i Holmen Vandløbslav 16-02-2023 

Behandlede emner: 

-Regnskab 2021 

-Kontingent opkrævning 

-Planlægning generalforsamling 

-Status klager til MFK  

-Samarbejde med Claus Skov Madsen  

-Kontingent opkrævning 

 



 

 

 

 

• Besigtigelse af Holmens tilstand med Kalundborg Kommune 13-04 

2023. 

Deltagere: 

-Kalundborg Kommune 

Allan Ambrosius Kristensen 

Morten Nielsen 

-Holmen Vandløbslav 

Jørn Jørgen 

Jørgen Johansen 

Hans Jørgen Nielsen 

Niels Regnersgaard 

Aktiviteter: 

-Hele strækningen gennemgået fysisk  

 -Der stilles spørgsmål til oprensning og beskæring 

 -Bundkoter i regulativet af 1993 hvor en del bundkoter i   

vejunderføringer eller lavere end bundkoterne i generelle profil. 

 -Notat udført af Kalundborg Kommune. Tilgængelig på 

hjemmesiden. 

 -En stor del af opgaverne er udført og nogle påbegyndt. 

• Vandsyn af Holmens delaftale 2. med Kalundborg Kommune 21-11 

2023. 

Deltagere: 

-Kalundborg Kommune 

-Danmarks naturfredningsforening (DN) 

-Danmarks sportsfiskerforbund (DSF) 

-VKST 

-Landliggerudvalget 

-Holmen Vandløbslav 

Jørn Jørgen 

Jørgen Johansen 

Hans Jørgen Nielsen  



Aktiviteter: 

-Holmen gennemgået fysisk 

-Oprensning vurderet og kommenteret 

-Opfordring til bedre kontrol med entr entreprenørernes 

arbejde     

 

4. Status med Kalundborg Kommune  

Kalundborg Kommune har i forbindelse med 

mailkorrespondance sommer 2021, givet udtryk for at de ikke 

gør yderligere (Michel van der Linden og Christian Sabber) før 

der er en afgørelse af klagen til Miljø- og fødevareklagenævnet. 

De har dog modtaget et notat af 16-11-2022 fra deres rådgiver 

Agrohydrologernes. Hvor hovedkonklusionen er at 

konsekvenser af et pumpeprojekt udført efter afgørelsen af 08-

05-2019 vil betyde mere vand i området. Der er fulgt på efter 

formanden for Teknisk udvalg i et indslag i Tv-Kalundborg gav 

udtryk for, at det kun var økonomi, at afgørelsen var indklaget 

for til MFK (Miljø- og fødevareklagenævnet). Der er herefter 

endnu en gang fremsendt opfordring til Kalundborg om at 

annullere afgørelsen af 08-05-2019. Så afvandingprojektet kan 

komme videre.    

 

5. Status klagesager 

• Klage til Miljø- og fødevareklagenævnet over Kalundborg Kommunes 

afgørelse om pumpestationen 08-05-2019.  

Det ser ud til, at der ikke været nogen aktivitet på klagen fra 

2019 i Miljø- og fødevareklagenævnet. Der indsendt 

supplerende materiale til Miljø- og fødevareklagenævnet 14-10-

2021. I det supplerede materiale opfordres til på baggrund af 

den manglende projektgrundlag, at sagen hjemvises til 

kommunen med henblik på, at kommunen træffer en ny 

afgørelse. Vi har forespurgt på status på sagen i Miljø- og 

fødevareklagenævnet. Den gennemsnitlige behandlingstid 

oplyses til ca. 8 mdr. 

2023 Forespurgt til status 2 gange. De har fremskrevet til 

forventet afgørelse i starten af 2024. 

 



 

• Klage til Overtaksationskommissionen over Kalundborg Kommunes 

afgørelse om pumpestationen 08-05-2019. 

Overtaksationskommissionen stadfæster efter besigtigelsen 21-

11-2022 taksationskommissionens afgørelse. Så hvis ikke sagen 

hjemvises til Kalundborg Kommune fra Miljø og 

fødevareklagenævnet skal der ikke betales for ”våde hjul”, men 

kun fra parceller med arealer under 1,6.      

   

    

 

Med venlig hilsen  

Bestyrelsen  


